
Protokół Nr 3/2007

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Rewizyjnej

w dniu 4 kwietnia 2007 roku

Posiedzenie Komisji  zostało zwołane przez Przewodniczących Komisji- Pana Karola 

Kwiatkowskiego i Pana Andrzeja Nowaka. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji oraz 

Skarbnik Powiatu B. Małkiewicz (lista obecności w załączeniu).

Przewodniczący komisji przywitał wszystkich i przeczytał porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad komisji.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.

4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu.

5. Opiniowanie zmian budżetowych.

6. Sprawy różne.

7. Komisja Budżetu i Finansów- zmiany składu.

8. Zakończenie.

Ad. 2 

Powyższy porządek Komisje przyjęły jednogłośnie.

Ad. 3

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

komisji. Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4

Analiza sprawozdania z wykonania budżetu.

Skarbnik Powiatu przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu Lipnowskiego za 2006 rok. Jest to opinia pozytywna.

K.  Kwiatkowski  powiedział,  że  budżet  zarówno  po  stronie  dochodów,  jak  i  wydatków  był 

zrealizowany poprawnie.

Skarbnik omówiła sprawozdanie wykonania budżetu.

Wymieniła  najważniejsze  zadania,  jakie  były  realizowane  w  2006  roku-  naprawione  drogi 

(Żabieniec- Lipno),  dostosowanie standardów w DPS w Nowej Wsi,  przebudowa drogi  Sikórz- 

Kikół,  a  także  założenie  klimatyzacji  na  II  piętrze  budynku  Starostwa,  rozpoczęta  nadbudowa 

budynku ZS w Lipnie.

K. Kwiatkowski zwrócił uwagę na potrzebę pozyskiwania środków unijnych.

P.  Gęsicki powiedział,  że niestety na całość budżetu- tylko 20% to dochody własne. Dodał,  że 

nastał dobry czas na pozyskiwanie środków z funduszy unijnych ale trzeba mieć wkład własny oraz 



siłę przebicia, żeby te środki otrzymać. O to wszystko jest obecnie cięzko w kontekście sytuacji 

związanej z SP ZOZ w Lipnie.

Ocenił, że budżet był poprawnie zrealizowany.

K. Kwiatkowski powiedział, że w poprzedniej kadencji trochę inwestycji zostało zrealizowanych.

A. Łaniewski powiedział,  że trudno jest robić jakieś inwestycje w powiecie, który ma tak małe 

dochody. Dodatkowo jest bardzo trudna sytuacja w SP ZOZ. Uważa, że przy tak małych dochodach 

to  i  tak  duży  sukces  jeśli  chodzi  o  budżet  i  zrealizowane  inwestycje.  Powiedział,  że  jest  za 

udzieleniem Zarządowi Powiatu absolutorium.

D.Kłobukowski  powiedział,  że  budżet został  dobrze zrealizowany i  udało się zrealizować kilka 

inwestycji przy takim budżecie i takich dochodach. Powiedział, że być może mogłoby być więcej 

inwestorów na terenie naszego powiatu ale niestety drogi są fatalne.

Kwestię dróg potwierdzili też S. Jagielski oraz M. Krysztoforska.

Komisje wskazały na potrzebę naprawy dróg w powiecie. 

Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu.

Ponadto  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  1/2007  w  sprawie  opinii 

o  wykonaniu budżetu powiatu lipnowskiego za 2006 rok i  sformułowaiu wniosku o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Lipnie (uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

K. Kwiatkowski  zapytał  Skarbnik  Powiatu  czy  są  przygotowywane jakieś  zmiany w budżecie. 

Skarbnik B.  Małkiewicz odpowiedziała,  że  na chwilę  obecną nie  ma ale będzie  pilna potrzeba 

zwołania  sesji  w związku z  przygotowywanym wnioskiem o  przyznanie  funduszy  z  Funduszu 

Norweskiego dla ZS w Skępem. To zadanie nie jest jeszcze ujęte w budżecie, więc będzie potrzeba 

zmian w budżecie w tym zakresie.

Ad. 6

Sprawy różne.

Nie było.

Ad. 7

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów złożył rezygnację z pełnionej funkcji.

Komisja przyjęła rezygnację jednogłośnie.

A. Nowak zgłosił kandydaturę Dariusza Kłobukowskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów.

Innych kandydatur nie było.

Jednogłośnie  wybrano  Pana  Dariusza  Kłobukowskiego  na  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu 

i Finansów.



D. Kłobukowski podziękował za powierzenie mu tej funkcji.

Na tym posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów zakończono.

Komisja  Rewizyjna  rozpatrzyła  sprawozdanie  z  rozpatrywania  skarg  i  wniosków  wniesionych 

w 2006 roku

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższe sprawozdanie.

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokołowała:

Izabela Pączkowska


